



Mr Weiwen HUANG

Co-founder, FuturePlus

FuturePlus CTO, former chief planner of Shenzhen architectural research institute co., LTD. Original Shenzhen public art center director, founder of Shenzhen Urban Design Promotion Center, main promoter and organizer of Shenzhen Hong Kong Bi-City Biennale of Urbanism\Architecture (2005-2022), Shenzhen Future + Urban and Rural Construction Institute (2015), founder of Shenzhen Urban Design Promotion Center (2010) and Institute of Urban and Rural Construction of Civil Regeneration (2008). Huang is a Loeb Fellow of the Harvard School of Design (2009), and obtained his Bachelor's Degree in Architecture and Master's Degree in Urban Planning and Design from Tsinghua University.

He has been engaged in the management of urban planning and design since 1996. He used to be Deputy Chief Planner of Shenzhen Municipal Planning and Land Resources Committee and Director of Urban and Architectural Design Department of Shenzhen Municipal Planning Bureau, and participated in the organization of several large-scale design competitions in Shenzhen. He mainly focuses on the spatial quality and liveable environment issues in China's rapid urbanization, reflects on the theory and concept of Chinese urban construction, and currently focuses on urban design research and development, and explores new paths for the humanization and sustainable development of Chinese cities.



黃偉文先生

未來+聯合創始人

未來+CTO，前深圳市建築科學研究院股份有限公司總規劃師。原深圳市公共藝術中心主任，深圳市城市設計促進中心創建負責人，深圳香港城市\建築雙城雙年展主要推動者和組織者（2005-2022），深圳市未來+城鄉營造學院（2015）、深圳市城市設計促進中心（2010）和土木再生城鄉營造研究所（2008）創辦人。他的教育背景包括哈佛設計學院LoebFellow學者（2009），清華大學建築學士與城市規劃與設計碩士。

自1996年起從事城市規劃設計管理工作，曾任深圳市規劃與國土資源委員會副總規劃師、深圳市規劃局城市與建築設計處處長，曾參與組織數場深圳市大型設計競賽。主要關注中國快速城市化中的空間質量與宜居環境問題，反思中國城市建設理論和觀念，目前重點從事城市設計研發，探索中國城市人性化和可持續發展的新路徑。



黄伟文先生

未来+联合创始人

未来+CTO，前深圳市建筑科学研究院股份有限公司总规划师。原深圳市公共艺术中心主任，深圳市城市设计促进中心创建负责人，深圳香港城市\建筑双城双年展主要推动者和组织者（2005-2022），深圳市未来+城乡营造学院（2015）、深圳市城市设计促进中心（2010）和土木再生城乡营造研究所（2008）创办人。他的教育背景包括哈佛设计学院LoebFellow学者（2009），清华大学建筑学士与城市规划与设计硕士。

设计硕士。

自1996年起从事城市规划设计管理工作，曾任深圳市规划与国土资源委员会副总规划师、深圳市规划局城市与建筑设计处处长，曾参与组织数场深圳市大型设计竞赛。主要关注中国快速城市化中的空间质量与宜居环境问题，反思中国城市建设理论和观念，目前重点从事城市设计研发，探索中国城市人性化和可持续发展的新路径。